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Kérdés

"Mikéntfejlődik uniós támogatással a közoktatás? II. " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Szilvást' György kancelláriaminiszterhez. A kérdésre írásban
várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Gyurcsány Ferenc évértékelésében többek között a következőt mondta: „folytatjuk tovább a
szakképzés reformját, 50 milliárd fog rendelkezésre állni csak az európai pénzekből, és
legalább ugyanennyi az üzleti szférából . "

Mekkora összeg áll az ígért 50 milliárdból a szakképző intézmények közoktatási
tevékenységének fejlesztésére?

Amennyiben rendelkezésre áll, mire, mennyit és milyen ütemben kívánnak fordítani?

Amennyiben nem áll rendelkezésre, Ön elképzelhetőnek tartja-e a szakképzés fejlesztését a
szakképzési intézmények közoktatási feladatellátásának megerősítése nélkül?

Mekkora összeg áll az ígért 50 milliárdból a szakképző intézmények szakképzésének
fejlesztésére? Pontosan milyen célokra?

A rendelkezésre álló valamennyi forrásból mennyit kívánnak az általános iskolai végzettséget
nem szerzettek, a szakképzésből kihullók iskolai végzettséghez és szakmához juttatására
fordítani? Ezt milyen formában és mikor kívánják az érintett intézmények számára
biztosítani?



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . március 8.

Tóth Ferenc
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